



Zhichao (Kevin) Duan

Beijing

+86 10 8516 4123
kevin.duan@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Data protection
- Corporate compliance
- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Duan's practice focuses on intellectual property and data protection.

With particular expertise in handling tech-related legal matters, Mr. Duan has abundant experience in representing industry-leading tech companies in their complex IP disputes, IP transactions, and data-related legal matters in the Internet, AI, pharmaceutical, and medical device industries. The U.S. Federal Circuit Bar Association selected Mr. Duan as one of its 26 Global Fellows in 2019, an honor conferred upon rising global leaders in the IP field, by recognizing his distinctive capability in handling cross-border IP matters. Mr. Duan is the only representative from China in the 2019-20 Fellows program.

Before practicing law, Mr. Duan had engaged in academic research for nearly 10 years, with more than 10 peer-reviewed academic publications. Mr. Duan worked as an attorney-at-law and patent attorney at a leading IP law firm before joining Han Kun.

EDUCATION

Peking University (LL.M.); University of Southern California, Ph.D. in Engineering; Southeast University, B.Eng.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar
Member of the PRC Patent Bar

HONORS AND AWARDS

China Law & Practice, 2021 Cybersecurity Lawyers of the Year
Legalband, 2021 Client Choice: Top 15 IP Versatile Practitioners
Next Generation Partners in Data Protection (The Legal 500, 2021)
China Top 15 Lawyers for Cybersecurity and Data Compliance (Legalband, 2020)
Federal Circuit Bar Association, 2019, Global Fellows

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



段志超

北京

+86 10 8516 4123
kevin.duan@hankunlaw.com

业务领域

- 数据保护
- 公司合规
- 知识产权

工作经历

段志超律师的执业领域包括知识产权和数据保护。

段律师在处理技术相关的法律事务上具有特别专长，曾代表众多业界领先的互联网企业、人工智能企业、以及生物制药和医疗器械公司，在复杂知识产权争议解决和交易以及数据相关的法律事务上具有丰富的执业经验。段律师亦擅长处理跨境法律事务，并因此被美国联邦巡回上诉法院律师协会评选为具有潜力成为全球领先知识产权律师的 2019 年度 26 名 Global Fellows 中的一员，也是中国区的唯一代表。

在从事法律业务之前，段律师曾从事科研工作近 10 年，并发表论文 10 余篇，在多个技术领域具有技术背景。在加入汉坤之前，段律师在一家领先的知识产权律师事务所担任律师和专利代理人。

教育背景

北京大学，法律硕士；南加州大学，工学博士；东南大学，工学学士。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国专利代理人执业资格

荣誉与奖项

中国法律与实务，2021，年度杰出网络安全律师
Legalband, 2021，知识产权，15 强律师
Legal 500, 2021，数据保护业务，明日之星
Legalband, 2020，网络安全与数据合规，15 强律师
Federal Circuit Bar Association, 2019, Global Fellows

工作语言

中文、英文